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Abstract (en)
[origin: WO2022106454A1] The present invention relates to a method (100) and a device (10) for the characterization of a smelting process and to
an installation (1) for smelting metal ores (2). A set of data (20) is provided, which characterizes a spatial distribution (21) of a plurality of parameter
values (22) of a process parameter of the smelting process. According to the invention, an orthonormal representation of the spatial distribution (21)
of the plurality of parameter values (22) is determined on an orthonormal base based on the set of data (20), and a set of base coefficients (αj) of
the determined orthonormal representation is output.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Verfahren (100) und eine Vorrichtung (10) zur Charakterisierung eines Verhüttungsprozesses sowie eine
Anlage (1) zur Verhüttung von Metallerzen (2). Dabei wird ein Datensatz (20) bereitgestellt, welcher eine räumliche Verteilung (21) von mehreren
Parameterwerten (22) eines Prozessparameters des Verhüttungsprozesses charakterisiert. Erfindungsgemäß wird auf Grundlage des Datensatzes
(20) eine Orthonormaldarstellung der räumlichen Verteilung (21) der mehreren Parameterwerte (22) in einer Orthonormalbasis ermittelt und ein Satz
von Basiskoeffizienten (a<sub>j</sub>) der ermittelten Orthonormaldarstellung ausgegeben.
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